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Uz Jūrmalciema autoceļa 
“Zivju kūpinātava – Mols” 
vērojama rosība – tur uz-
sākti ceļa pārbūves darbi un 
plānots atjaunot arī tā galā 
esošo auto stāvlaukumu. 
Līdz šim paveikta ceļa pama-
ta kārtas izbūve, un pašlaik 
norit sagatavošanās darbi 
asfalta seguma ieklāšanai. 
Uz priekšu pavirzījusies arī 
transporta nobrauktuves iz-
veide pie jūras.

Autoceļa “Zivju kūpinātava 
– Mols” pārbūves projekts tiek 
īstenots, pateicoties vietējās 
rīcības grupai “Liepājas rajona 
partnerība”, Lauku atbalsta die-
nestam  un Eiropas Jūrlietu un 
zivsaimniecības fonda (ERAF) 
piešķirtajam finansējumam.

Jau jūlija beigās par autoce-
ļā “Zivju kūpinātava-Mols” uz-
sāktajiem būvdarbiem liecināja 
trasē saspraustie stabiņi. Dien-
vidkurzemes novada Attīstības 
un uzņēmējdarbības daļas pār-
stāve pastāsta, ka pagājušone-
dēļ notika nobrauktuvju pamata 
klātnes un autoceļa sagatavoša-
na asfaltēšanai. “Ja laikapstākļi 
būs atbilstoši, tad, visticamāk, 
šonedēļ varētu sākties pati as-
faltēšana,” viņa norāda. 

Līdz ar ceļa remontu plā-
nots pārbūvēt arī tā galā esošo 

auto stāvlaukumu, taču pašlaik 
aktīva darbība vēl nenotiek, 
ņemot vērā, ka stāvlaukums 
daļēji nepieciešams blakus 
esošās nobrauktuves pie jū-
ras izbūves vajadzībām. Arī 
transporta nobrauktuves pro-
jekts tiek īstenots, pateicoties 

“Liepājas rajona partnerībai”, 
Lauku atbalsta dienestam  un 
ERAF piešķirtajam finansēju-
mam. Atgādinām, ka tas tika 
uzsākts ar mērķi nodrošināt ēr-
tāku piekļuvi jūras piekrastei 
zvejniekiem, operatīvo dienestu 
transportam, kā arī pludmales 

apmeklētājiem.
Pašlaik izbūvēta nobrauk-

tuves sākumposma pamata 
kārta un izvietotas betona 
plāksnes uz tās, savukārt 
pludmales daļā izveidota no-
brauktuves beigu posma pama-
ta kārta. U. Ržepicka norāda, 

ka patlaban norisinās pēdējo 
betona plākšņu novietošana, 
līmeņošana, drīzumā tiks sa-
likti gabioni, un tad atliks vien 
teritoriju sakārtot.

Abu objektu pārbūves laikā 
iedzīvotāji un autobraucēji aici-
nāti sekot līdzi ceļa zīmēm un 
norādījumiem, kā arī projektu 
realizācijas teritorijas neizvēlē-
ties atpūtai vai transportlīdzek-
ļa novietošanai. 

U. Ržepicka vērš uzmanī-
bu uz to, ka jaunā transporta 
nobrauktuve Jūrmalciemā nav 
paredzēta, lai vietējie vai tūristi 
pa to dotos ar savu personīgo 
transportu izbraukumā pa plud-
mali, pēc projekta īstenošanas 
tur tiks izvietotas kustību iero-
bežojošas ceļa zīmes.

Abu projektu būvdarbus 
plānots pabeigt līdz šā gada 
31. augustam. Autoceļa “Zivju 
kūpinātava – Mols” būvdarbus 
veic SIA “CTB”, projekta kopē-
jās izmaksas ir 282 413 eiro (ar 
PVN). 90% no tām sedz EJZF 
finansējums, pārējo līdzfinansē 
Dienvidkurzemes novada paš-
valdība. Transporta nobrauktu-
ves izveidi veic būvuzņēmums 
“A-Land”, izmaksas – 124 046 
eiro (ar PVN). No tām lielākā 
daļa ir EJZF finansējums, pārējo 
sedz novada pašvaldība.w
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Liepājnieki sociālajos tīklos – 
no joku repa līdz ziedojumu vākšanai
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Denisam Demčenko 
visinteresantākā sadar-
bība bijusi ar “Summer 

Sound” festivālu 
un projektu 

“Liepāja Lake Music”, 
kur bijusi iespēja sastrādā-

ties arī ar vienu 
no viņa mīļākajām 

latviešu dziedātājām – 
Aminatu. Uztraukums 

bijis liels, un puisim pat 
bijis grūti noticēt, ka tas 

notiek ar viņu.
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Deniss atklāj, ka šobrīd sa-

darbības piedāvājumu vairs nav 
tik daudz, kā bijis agrāk, tagad 
viņš kādu saņemot reizi mēnesī, 
bet agrāk tas bijis katru otro 
nedēļu. Taču tad savos sociā-
lajos tīkos viņš bijis aktīvāks 
nekā pašlaik.

Laura atzīst, ka ļoti baidās no 
sadarbības. “Es redzu, ka citiem 
ir tik skaisti sadarbības video, 
un man liekas, ka es esmu tāda 
parasta sieviete un man tik labi 
nesanāks,” viņa stāsta. Tomēr 
dažreiz influencerei piedāvā arī 
sadarbību, no kuras viņa nebai-
dās, bet par to viņa arī pretī neko 
neprasa. Citi vienalga atsūta 
kādu dāvanu vai pateicību. “Ja es 
ieraugu kādu mazu vai privātu 
uzņēmumu, pati to noreklamē-
ju, nevienam neko nesakot vai 
nelūdzot,” teic liepājniece.

Izmantot 
tīklus pozitīvi

Deniss un Laura atzīst, ka 
sekojot arī citiem Latvijas influ-
enceriem. “Pārsvarā sekoju da-

žādiem uzņēmumiem, bet ska-
tos arī, ko veido citi influenceri,” 
pastāsta liepājniece. Kaut ko no 
redzētā un dzirdētā viņa dažkārt 
paņem sev, jo “mēs jau visi esam 
atšķirīgi, kaut ko var iemācīties 
no citu pieredzes”. Kaspars gan 
cenšas neietekmēties. “Gribu 
būt es pats, nevēlos sava satura 
veidošanā izmantot to, ko esmu 
redzējis vai dzirdējis kur citur, 
tāpēc es nevienam īpaši nese-
koju sociālajos tīklos,” viņš saka. 

Laurai atzīstams šķiet arī 
tas, ka, būdama aktīva sociālo 
tīklu lietotāja, viņa var piesais-
tīt cilvēku uzmanību svarīgām 
lietām. Piemēram, viņa regulāri 
iesaistās ziedojumu vākšanā. 
“Man patīk, ja ziedo ar pazīs-
tamu labdarības organizāciju 
starpniecību, nevis uz privāta-
jiem kontiem. Tad es varu būt 
droša, ka nauda nenonāks pie 
krāpniekiem,” teic liepājniece. 
Arī Kaspars atzīst, ka labprāt 
izvēlas šad un tad pareklamēt 
mazākus uzņēmumus, kuriem 
nav naudas, lai veidotu lielas 
mārketinga kampaņas.w


